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SKOLEBESTYRELSEN 
Maglebjergskolen 

 

Mandag d. 13. maj 2019, kl. 17.00–19.00 
 

 

Deltagere: Maria, Line, Linda, Signe, Tommy, Mette, Lilian, Birgitte, Mia, Kim  
 

Afbud: Tommy, Lilian 

 

B = Beslutning O = Orientering D = Drøftelse 

 

1.  Godkendelse af dagsorden (B) 

 

Næste møde skal vi tale om kommunikation mellem 

personale og forældre. 

Vi skal se om der kan blive tid til at se lidt på Aula-

platformen. 

Dagsorden er herefter godkendt. 

2.  Kommentarer til referat fra d. 18.3.19 (B) 

(1 bilag) 

 

Ingen kommentar. 

3.  Meddelelser fra: (O) 

a. Formanden  

b. Ledelsen 

c. Medarbejdere 

d. Elevrådet 

e. Andre 

a. Ingen meddelelser fra formanden. 

b. Vi bruger pt. tid på fagfordeling, der er kommet en del børn, så vi skal nu ansætte en lærer 

og en pædagog. Det er flest autistbørn der er kommet, det betyder at den ældste autistklasse, 

flytter til B-gangen, hvor de kommer til at ligge i forlængelse, af de ældste B børn. Boldbur 

er i fuld gang. Vi er i dialog med forvaltningen om at få bygget ud, med midler fra 

læringsmiljøpuljen. Vi har fået en ny pedel. Vi har etableret et ungerum på B-gangen. 

c. Vi har haft personalemøde hvor vi har arbejdet med elevsammensætning, det har fyldt meget 

ikke, at vide om der var elever nok til personalet. Kommende featureuge fylder meget, det 

bliver spændende naturtema. Snart pædagogisk lørdag, hvor vi skal sidde de nye teams. 

Desværre er der konfirmation samme dag, hvor nogen af personalerne gerne vil deltage og 

skal være hjælpere.  

d. Der har været 2 elevrådsmøder siden sidst, blandt mange forslag vil de gerne have en T-shirt 

hvorpå der står ”elevråd”.  

e. Henvendelse fra forældre, nogen har oplevet at børnene sidder meget lang tid og venter på 

bussen, 20 minutter over 14.00 når de skal med bussen kl.15. 

4.  Årshjul, vi evaluerer løbende på årshjulet. 

(D + B) 

 

Skolebestyrelsesmøde d.13.juni, Linda forhører sig om 

vi kan holde mødet i golfklubben lige som sidste år. 

 

5.  Ledelsen har revideret P2, Princip for 

ressourcetildeling ud fra inputtene fra sidste 

bestyrelsesmøde, princippet skal have et sidste 

eftersyn. Desuden er P1, Princip for 

klasse/gruppedannelse klar til endelig godkendelse 

og underskrivning, begge bilag eftersendes 

hurtigst muligt. 

(D + B) 

 

Princip 1. Der er kommet forslag til ændring i noget af 

indholdet, det omskrives så det bliver mere forståeligt. 

 

Princip 2. Skal indledes ligesom P1. Der foreslås nogle 

formulerings ændringer, som bliver skrevet ind. 

 

 

6.  Sidste skoledag, sidste år bad vi om lov til at lukke 

skolen kl. 13 (evt. 14 i år) den sidste fredag inden 

skoleårets afslutning, det vil vi også høre om I, 

bestyrelsen, vil understøtte os i for det 

indeværende skoleår? 

Det besluttes at skolen kan lukke den sidste skoledag 

kl.14. Skolen sørger for at div. berørte personer får 

besked, fx buskørsel. 
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(D + B) 

 

7.  Ansøgning om reduceret tid for skoleåret 2019-2020. 

Den nye folkeskolelov er nu vedtaget. Det betyder at 

eleverne i skoleåret skal have følgende ugentlige 

timetal;  

 0. – 3. kl. 27 timer og 45 minutter. 

 4. – 6. kl. 33 timer. 

 7. – 10 kl. 35 timer 

Der er et ønske om at reducere 0. – 3. klasserne med et 

kvarter om ugen, svarende til 10 timer om året, og 4. - 

10. klasserne med en time om ugen, svarende til 40 

timer om året. 

(D + B) 

 

Der skal ikke længere skrives en begrundet ansøgning 

om nedsat timetal.  

 

Skolebestyrelsen synes, at det er en god ide at reducere 

skoledagens længde.  

 

 

8.  Budget 2019, vi skal se på status ift. antal af børn i 

skoleåret 2019/20 

(O + D) 

 

De nye ansættelser betyder, at vi forbruger lidt flere 

penge end vi har i år 2019.  

9.  Status på skoleårets planlægning (O + D) 

 
Skoleåret 2019/20 

Orientering om elevfordelingen næste skoleår. A sporet 

var lidt af et puslespil, der er etableret en ny 0.klasse. B 

sporet gav sig selv. Kun to børn kommer i klasse med 

nogen de ikke har gået i klasse med før. 

Fordelingen af personale har ledelsen lavet et udkast til, 

det bliver præsenteret på MED-møde tirsdag, og bliver 

derefter meldt ud til personalet.  

Vi har fastansat en lærer der var i tidsbegrænset stilling. 

  

 

10.  Evt. 

 

Linda fortæller om en ubehagelig episode der har været 

med nogle børn fra Lynge skole, som har kontaktet nogle 

børn fra vores skole på legepladsen. Vi skal være 

opmærksomme på hvad der sker på udeområdet. 

 

Linda Helene Løvenhøj   Kim Rasmussen 

Formand                         Skoleleder 

 

 


